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SKUPŠTINA 

TURISTIČKE ZAJEDNICE 

GRADA PULE 

 

 

Z A P I S N I K 

sa 7. sjednice Skupštine Turističke zajednice Grada Pula, održane 07. prosinca 2016.g. u hotelu Park 

Plaza Histria, s početkom u 13 sati. 

 

Predsjednik Boris Miletić pozdravio je prisutne i otvorio sedmu sjednicu Skupštine TZ Pule te dao 
informaciju o pristiglim promjenama predstavnika u Skupštini. Arenaturist d.d. za ovu sjednicu Skupštine 

umjesto predstavnika Relija Slonima i Milene Perković delegirao je Denisa Buliana i Tomislava 

Korošeca, Arenaturist Zlatne stijene umjesto Sonje Brocce Nastić novog predstavnika Franu Perkovića.  
Također je izmjena stigla iz Uniline d.o.o. kojom se umjesto Else Trbulin u skupštinu delegira Edita 

Petaros. Predsjednik želi dobrodošlicu novim članovima i uspješan rad u Skupštini. 

 
Nakon prikupljenih potpisa prisutnih članova Skupštine Predsjednik je konstatirao da sjednici prisustvuje 

14 članova od ukupno 22 što je dovoljan broj za kvorum i donošenje  pravovaljanih odluka.  Prisutni su 

članovi Skupštine: Vesna Borisavljević, Mirko Kostelac, Bruna Mileta, Marina Cetina Zenzerović, Frano 

Perković, Denis Bulian, Tomislav Korošec, Roksanda Percan, Sandra Gobin, Mladen Širola, Milan 
Vlaisavljević, Maja Skrobo, Igor Škatar i Boris Miletić. Lista s potpisima prisutnih članova Skupštine 

sastavni je dio Zapisnika. 

 
Odsutni su članovi Skupštine: Edita Petaros, Darko Grbac, Moris Buršić, Vesna Klunić, Saša Žmak, Ivan 

Slivar, Manuel Markotić i Josip Kanižaj. 

 
Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj, članovi Turističkog vijeća Boris Žgomba i Andi 

Vitasović, predsjednica Nadzornog odbora Gordana Tripković i članica Rossana Matejčić Miljević, 

djelatnice TZ Pule Marinela Kolić, Eleonora Stojković, Marina Lovrić i Ivana Modrušan te predstavnici 

medija. 
 

Predsjednik Boris Miletić za sjednicu  predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice Skupštine, 
2. Izvješće o izvršenom nadzoru nad radom i financijskim poslovanjem TZ Pule za razdoblje 1.-

6. mjesec 2016. godine, 

3. Prijedlog Rebalansa financijskog plana za 2016. godinu i promjena aktivnosti, 

4. Prijedlog Programa aktivnosti i financijskog plana za 2017. godinu. 
 

Ad 1) 

Zapisnik sa 6. sjednice Skupštine usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 
 

Ad 2) 

Predsjednik Boris Miletić – prelazi na usvajanje Izvješća Nadzornog odbora i daje riječ direktorici. 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj – izvijestila je prisutne da je Nadzorni odbor obavio nadzor 

poslovanja i pregled knjigovodstvenih dokumenata za prvih šest mjeseci. Nakon izvršenog pregleda 

poslovanja, Nadzorni odbor je sastavio izvještaj koji je prisutnima dostavljen uz materijale za sjednicu. 

Predsjednik Boris Miletić naglasio je da se, prema zaključku Nadzornog odbora, poslovanje TZ Pule u 
prvih šest mjeseci 2016. godine odvijalo sukladno Zakonu o Turističkim zajednicama i promicanju 

hrvatskog turizma, te Statutu TZ Pule, ostalim aktima Zajednice, odlukama Turističkog vijeća i Skupštine.  
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Predsjednik Boris Miletić otvara raspravu te, kako nije bilo prijavljenih, daje Izvještaj Nadzornog odbora 

na usvajanje. 

 

Skupština TZ Pule jednoglasno je usvojila izvještaj Nadzornog odbora o obavljenom nadzoru nad 
aktivnostima i  financijskom poslovanju TZ Pule za period 01.01.-30.06.2016. godine. 

 

Ad 3) 
Predsjednik Boris Miletić prelazi na razmatranje sljedeće točke i daje riječ direktorici da u kratkim crtama 

iznese Rebalans plana za ovu godinu s obzirom da su materijali pravoremeno dostavljeni članovima 

Skupštine i imali su se prilike detaljno upoznati sa sadržajem.  

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj na početku izlaganja iznijela je brojke vezano za ostvarenje 

turističkog prometa u proteklih 11 mjeseci ove godine. Ostvareno je 16% više dolazaka i 11% više 
noćenja i po prvi puta smo prešli 1,7 milijuna noćenja i ostvarili još jednu rekordnu godinu. Shodno tome 

povećali su se i prihodi. U prvih 9 mjeseci ukupni prihodi veći su za 16% od planiranog, prihodi od 

turističke članarine i boravišne pristojbe veći su za 10%, a najviše su porasli ostali prihodi  zbog 
dobivenih sredstava za manifestacije od HTZ-a, proračuna Grada i TZ Istre. Razlozi za rebalans su 

prihodi veći za 16%, a rebalans se radi ako pređu 5%.  U skladu s povećanjem prihoda porasli su i iznosi 

utrošenih sredstava. 

Administrativni rashodi veći su zbog troškova kredita kojim se premostio period kad je mali priljev 

sredstava. Također je kod Dizajna vrijednosti više utrošeno na manifestacije, Dane antike i ljetne 
koncerte. Kroz godinu se pojave manifestacije za koje se procjeni da je njihovo održavanje korisno za 

grad  i turiste pa se na taj način omogućio bogatiji program u gradu. Kod Pulskog karnevala i Art zone 

Kandler je znatno više utrošeno zbog sredstava dobivenih od Grada.  Stavka Komunikacija vrijednosti 
ukupno je veća za 4%  zbog dodatnih brošura i većeg oglašavanja. Transfer boravišne pristojbe je veći 

sukladno više naplaćenoj boraivšnoj pristojbi. Sveukupni rashodi veći su za 15%. 

Nakon izlaganja direktorice, predsjednik Boris Miletić čestitao je svim turističkim djelatnicima na još 

jednoj rekordnoj sezoni što je trend zadnjih godina. Četitao je i zahvalio se također svim sugrađanima na 
strpljenju u vrijeme ljetnih gužvi. Pohvalio je Ured turističke zajednice, direktoricu i njezine suradnike na 

kvalitetno odrađenom poslu.  

Predsjednik je zatim otvorio raspravu, te kako prijavljenih nije bilo, dao je Prijedlog Rebalansa 

financijskog plana za 2016. godinu na glasanje. 

Skupština TZ Pule jednoglasno je usvojila Rebalans financijskog plana za 2016. godinu i promjene 

aktivnosti. 

 
Ad 4) 

Predsjednik Boris Miletić predložio je direktorici da ukratko predstavi Prijedlog Programa aktivnosti i 

financijski plan za 2017. godinu.  

Pojašnjavajući prijedlog Programa aktivnosti i financijskog plana za 2017. godinu, direktorica je navela 

da je u devet mjeseci ove godine, u usporedbi s devet mjeseci 2016. godine, u Puli ostvareno deset posto 
više noćenja. Kako je u Istri ostvareno povećanje od šest posto  u odnosu na proteklu godinu, to ukazuje 

da je pulski plus i dalje dobar rezultat pa se noćenja u 2017. planiraju na nivou 2016. godine koju će biti 

teško prestići. Do kraja rujna ostvareno je 1.721.995 noćenja a do kraja sudenog  ostvareno je već milijun 
i 786 tisuća noćenja pa procjenjuje da bi do kraja godine mogli ostvariti 1,8 milijuna noćenja. Prema vrsti 

smještajnih kapaciteta najveći porast imaju hosteli i privatni smještaj. 

Kod obrazlaganja stavki Programa aktivnosti i financijskog plana za 2017. godinu, direktorica je istakla 

stavke koje se razlikuju u odnosu na ostvarenje u 2016. Dolce vita nije realizirana u 2016. pa se za 
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sljedeću godinu planira uređenje četiri nove fasade.  Većina manifestacija i turističkih proizvoda od Dana 

antike, Visualije, ljetnih koncerata, Bloomsdaya, Karnevala i druge razvijati će se i sljedeće godine. TZ 

Pula će se također i dalje uključiti u organiziranje Adventa zajedno sa Pulafilm festivalom i Gradom. Ove 

godine zajedno su osmislili ideju koja će se kroz godine razvijati uz naglasak na dječji Advent. Povećana 
su i sredstva za koncerte na usponu De Ville, dok će se kod Art zone Kandler raditi na tome da stil 

uređenja bude prepoznatljiv. Radit će se i na osuvremenjivanju internet stranica. Tiskat će se materijali, 

nastaviti s distribucijom materijala na sajmovima i  prihvatom novinara što je najjeftiniji način promocije. 
Sudjelovat će se u SMP Istre u kojem najveći dio ide na oglašavanje te popunjavati banka fotografija. Na 

kraju ističe da je planirani transfer boravišne pristojbe Gradu na nivou ove godine kao i prihodi od 

boravišne pristojbe dok se prihod od turističke članarine smanjuje za 5%.  

Predsjednik Boris Miletić zahvalio je direktorici i istakao da je uz Program aktivnosti potrebno donijeti i 

Odluku o izvršenju Financijskog plana koja je podijeljena članovima Skupštine pred sjednicu. Odlukom je 
definirano da se za izvršenje Financijskog plana za 2017. godinu zadužuje Turističko vijeće i direktorica 

Turističkog ureda. Skupština ovlašćuje Turističko vijeće da u toku godine može izvršiti dopune i izmjene 

u Programu rada za 2017. godinu i, u okviru ukupne svote, vršiti preraspodjelu i prenamjenu pojedinih 
stavki Financijskog plana. Turističko vijeće odlučuje o raspolaganju sredstvima Turističke zajednice do 

visine 5% planiranih rashoda na sjednicama Turističkog vijeća. Kad se radi o hitnim stvarima ovlašćuje se 

direktorica Turističkog ureda da odlučuje o iznosima do 12.000,00 kn. Turistička zajednica može uzimati 
pozajmice i kratkoročne kredite, ali najviše do 50% visine prihoda 

 

Otvara raspravu te kako nema prijavljenih daje prijedlog Programa na glasanje. 

 
Program aktivnosti i financijski plan za 2017. godinu usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu, kao i 

Odluka o izvršenju Financijskog plana za 2017. i raspolaganju sredstvima..  

 
 

Predsjednik Boris Miletić zahvalio se prisutnima na suradnji, zaželio čestit Božić i sretnu Novu godinu 

njima i njihovim obiteljima uz želje za još jednu rekordnu turističku godinu i da se približimo brojci od 

dva milijuna noćenja. Direktorica se pridružila čestitkama i zahvalila svima jer su oni ti koji su napravili 
ovako dobre rezultate. 

  

Sjednica je završena u 13,30 sati. 
 

 

Zapisničar: Eleonora Stojković                 Predsjednik: Boris Miletić 
 


